

Положение о дипломе “60th Anniversary of the foundation of Technical College Georgi Rakovski”

В связи с 60-тилетием электротехнического колледжа имени Георги Раковского с 1 по 30 апреля 2022 проходят дни активности на КВ и УКВ диапазонах.

Вашему вниманию предоставляется диплом “60th Anniversary of the foundation of Technical College Georgi Rakovski”

Связи на диплом засчитываются с 1 по 30 апреля 2022 года

Для получения диплома необходимо набрать - 60 очков.

За радиосвязи со специальным временным позывным **LZ60GR** и **LZ60KFZ** начисляется – 10 очков.

За радиосвязи с **LZ1DJ**, **LZ1DX**, **LZ1MC**, **LZ1RT**, **LZ1ZF**, **LZ3HG**, **LZ5IY** и **LZ5PW** начисляется – 5 очка.

QSO с членами клуба засчитываются ежесуточно (по UTC). Повторные связи - на разных диапазонах, на одном диапазоне – разными видами излучения.

Диплом в электронном виде бесплатный через <https://hamlog.online/>

Радиолюбители активаторы получают диплом активатора при проведении не менее 100 QSO.

Rules for Diploma

“60th Anniversary of the foundation of Technical College Georgi Rakovski”

The Diploma is devoted to 60th anniversary of the foundation of the Electrotechnical College named after Georgi Rakovsky. <http://www.pgetstz.eu>

The validity period of the diploma is from April 1 to April 30, 2022

To obtain a Diploma, you need to obtain 60 points.

QSOs with a special temporary call sign **LZ60GR** and **LZ60KFZ** are awarded - 10 points.

QSOs with **LZ1DJ**, **LZ1DX**, **LZ1MC**, **LZ1RT**, **LZ1ZF**, **LZ3HG**, **LZ5IY** and **LZ5PW** are awarded - 5 points.

QSOs are counted daily (UTC). Points are awarded for QSO's on different bands, or on the same band – but by different mode.

Electronic diploma can be obtained free of charge from:

<https://hamlog.online>

Radio amateurs activators receive an activator Diploma if at least 100 QSOs are established.

